
Raport de Activitate-anul 2021

Conf.OUG 57l20tg art.225 alin.2

Consilier local PANA IANCU
s3,- 2Y o( orL

ln urma participarii la sedintele ordinarii ale CONSILIULUI LOCAL din comuna Berevoesti,
conform procesuluiverbal precum si inregistrarilor pe support magnetic, expun urmatoarele luari de
pozitie si proiecte de hotarari, initiate;

-am initiat proiecte de HOTARARI impreuna cu consiliegii locali Badea Robert ,Busuioc Gheorghe si

Schioapa Daniel ;

1. MONTAREA de HIDRANTI in toata comuna :

2. DOTAREA SCOLII GIMNAZIALE CU VIDEOPROIECTOARE in toate clasele;

3. AMENAJAREA TERENULUI DE SPORT Ia scoala GAMACESTI;

4. REGLEMENTAREA PASUNATULUI .

-am sesizat prefectura cu privire la condamnarea primarului comunei noastre ,prin hotararea
judecatorea sca nr.237124.03.2021si conf.OUG 57 /20L9 art.L60 alin 1 lit.d "Mandatul primarului
inceteaza de drept in cazul in care acesta are condamnare prin hotarare judecatoreasca indifferent de

modalitarea de individualizare a executarii pedepsei".

-am sesizat primaria cu privire la CIRCULATIA TIRURILOR cu LEMNE prin comuna -AG01 ROP ;AG21
ROP;AG04ROP; DB03 VRX; DB06VRX;AGWYW

-am semnala faptul ca numitul Proca Fanel conduce auto AGLgFLD prin comuna, fara a poseda permis

de conducere,totodata fiind suferind de un handicap;

-nu am votat bugetul pentru anul 2021; deoarece primaria plateste anual (350 milioane leivechi)
firmei General Protect Security, unde angajat este PROCA ANDRE!-paznic in comuna noastra .

-am votat impotriva planului de ocuparea functiilor din primarie, numarul de angajati fiind nejustificat
de mare;

-am refuzat aprobarea proceselorverbale de la sedinta anterioara, deoarece secretarul primariei
Scarlat llie (pensionar), refuza constant sa mentioneze amendamentele aduse de mine si colegii mei ,

am protestat prin parasire sedintelor de consiliu, totodata am sesizat prefectura;

-am solicitat in permanenta stadiullucrarilorsicand o sa fie data in folosinta "RETEAUAde
CANALIZAREA";
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-am solicitat proiectul "RETEA CANALTZARE" sa vedem cum arata proiectul;

-am cerut montarea din nou a dalelor de ciment pe trotuar in zona

Manesti rspectiv Profi-lntersectie Aninoasa cetetenii sunt nevoiti sa mearga pe carosabil (un mare

pericol);

-nu am fost de accord cu privire la concesionarea serviciului de alimentare cu apa, catre o firma privata.

-am solicitat explicatii cu privire la pretut foarte mare 10 Iei/persoana gunoi-menajer;

-am solicitat table nominal cu persoanele care nu plat€$c gunoi si apa;

-am votat impotriva implicarii Consiliului Local in actiunijudecatoresti in care primarul are interes
personal;

-am solicitat informatii cu privire la ce fonduri Europe a accesat comuna noastra in ultimii 10 ani ori daca

exista proiecte depuse pentru urmatorii ani;

Am votat intodeauna proiectele de hotarari pe care le-am considerat viabil favorabile
cetatenilor si dezvoltarii comunei noastre.
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